
انتقاد از حضور ستاره آینده دار در تیم ششم لیگ ایران!

پاتوسی به بلژیک برمی گردد؟
سایت »فوتبال پرمیر« بلژیک در ادامه بررسی گزینه های مناسب برای 

خرید تیم های این کشور در مهلت نقل وانتقالات به سراغ بازیکنان 

آزاد برای پســـت هافبک کناری رفته است. در بررسی این سایت به 

بازیکنانی پرداخته شـــده که یا ملیت بلژیکی دارند یا ســـابقه بازی 

در تیم های این کشـــور را در کارنامه دارند و در تابستان پیش رو نیز 

قراردادشان به پایان می رسد و به عنوان بازیکن آزاد می توانند راهی 

تیمی جدید شوند. در میان گزینه های معرفی شده در این سایت نام 

آیاندا پاتوســـی، هافبک سابق استقلال که در این فصل برای فولاد 

خوزســـتان بازی می کند نیز دیده می شود. در بخشی از این گزارش 

آمده است: »آیاندا پاتوسی 27 ساله یکی از بازیکنان مستعدی است 

که متاسفانه کاراکتر لازم برای تبدیل شدن به یک ستاره بزرگ را ندارد. 

او در تیم لوکرن نشان داد که آینده درخشانی در پیش دارد و می تواند 

به بازیکنی مطرح تبدیل شـــود، اما حالا با گذشت حدود پنج سال 

از آن زمان این بازیکن اهل آفریقای جنوبی فوتبالش را در تیم ششم 

لیگ ایران دنبال می کند. انتخابی عجیب و دور از انتظار. درحالی 

که او هنوز 27 ســـال دارد آیا تیمی حاضر است دوباره روی خرید او 

ریسک کرده و پاتوسی را به فوتبال بلژیک برگرداند؟«

آبولا: مهاجم ایرانی در سبد خرید بنفیکاست

طارمی در لیگ قهرمانان؟
درخشش مهدی طارمی در لیگ پرتغال سبب شده تا مشتریان زیادی پیدا کند و چندین تیم نامدار اروپایی به دنبال 

خرید این ملی پوش ایرانی باشند. در داخل پرتغال دو تیم اسپورتینگ لیسبون و بنفیکا تلاش های جدی تری برای 

خرید او داشـــته اند و البته اخباری هم مبنی بر ابراز تمایل پورتو برای به خدمت گرفتن وی منتشـــر شده است. آبولا 

پرتغال در شماره دیروز خود از تمایل دوباره بنفیکا برای خرید این ستاره ایرانی خبر داد و نوشت: »بنفیکا با شروع 

دوباره مسابقات این فصل تلاش خود را برای کسب عنوان قهرمانی آغاز کرده و هدف اصلی اش فتح لیگ در این 

فصل است. آنها علاوه بر تمرکز روی لیگ، نیم نگاهی نیز به تقویت خود برای فصل آینده دارند و یکی از گزینه های 

اصلی این باشـــگاه برای خط حمله، مهدی طارمی اســـت. این مهاجم 27 ساله ایرانی با بازی های خوبش، »برونو 

لاگ« ســـرمربی بنفیکا را تحت تاثیر قرار داده و او حتی در نقل وانتقالات ژانویه و پس از جدایی رائول دی توماس 

به دنبال خرید طارمی از ریوآوه بود که درنهایت به نتیجه نرسید. ریوآوه در آن مقطع ترجیح داد بهترین گلزن خود 

را نفروشـــد و بنفیکا هم دیه گو سوســـا را به صورت قرضی به خدمت گرفت. بنفیکا همچنان علاقه مند به خرید این 

مهاجم ایرانی است و تلاش دارد تا خط حمله خود را برای فصل آینده تقویت کند. آنها پیش از شیوع کرونا تصمیم 

داشـــتند کارلوس وینیســـیوس و همچنین هریس صفروویچ، مهاجم سوئیسی خود را در فصل تابستان بفروشند. 

ملی پوش 28 ســـاله سوئیسی که فصل پیش بهترین گلزن تیمش بود در این فصل عملکرد خوبی نداشته و دچار 

افت شـــده اســـت. او تنها    6بار موفق به گلزنی شـــده و از روز 10 ژانویه که در دیدار برابر آوس به میدان رفت دیگر 

در ترکیب بنفیکا دیده نشده است.«

طارمی درصورت پیوستن به بنفیکا شانس بازی در لیگ قهرمانان سال آینده را خواهد داشت و می تواند امیدوار باشد 

تا با درخشش در این تورنمنت معتبر مشتریان بهتری نیز پیدا کرده و به روند پیشرفتش در فوتبال اروپا ادامه دهد. 

ستاره ایرانی شارلروا از لوشامپیونه پیشنهاد گرفت

رضایی در رادار نانت
کاوه رضایی پس از احیای دوباره در شارلروا باید به بروژ برگردد تا فصل بعد را در این تیم سپری کند، اما این باشگاه بلژیکی 

ظاهرا تمایلی به حفظ او ندارد و تصمیم دارد مهاجم ایرانی خود را در تابستان به باشگاه دیگری واگذار کند. به این ترتیب 

شـــاید او مجبور شـــود پس از چند سال حضور در بلژیک، این کشور را ترک کرده و راهی لیگ جدیدی شود تا چالشی تازه 

را تجربه کند. نانت فرانســـه یکی از تیم هایی اســـت که به تازگی این مهاجم ایرانی را به لیســـت خرید تابستانی خود اضافه 

کرده اســـت. البته رضایی تنها مهاجم این فهرســـت نیست و باشگاه فرانسوی چندین گزینه دیگر را نیز مدنظر دارد. سایت 

»فوت ســـور 7« فرانســـه درباره احتمال حضور رضایی در نانت می نویسد: »نانت تصمیم دارد در فصل تابستان برای تقویت 

خط حمله خود دســـت به خرید بازیکنان جدید بزند و در لیســـت بازیکنان مدنظرشـــان اسامی زیادی به چشم می خورد. 

به تازگی مشـــخص شـــده که آنها یکی از مهاجمان تیم بلژیکی بروژ را نیز زیرنظر دارند. نانت در این فصل رقابت های لیگ 

فرانسه عملکرد چندان خوبی نداشت و درنهایت در رده سیزدهم قرار گرفت. به همین دلیل یکی از اهداف آنها در تابستان 

خرید مهاجم جدید اســـت تا بتوانند نتایج بهتری کســـب کرده و در کورس رقابت برای کسب سهمیه تورنمنت های اروپایی 

قرار گیرند. کریستین گورکوف، سرمربی تیم چندین بازیکن را در لیست خود دارد، ازجمله آدرین گربیک)کلرمونت(، روژه 

آســـالی)یانگ بویز( و اودون ژگرووا)باســـل( که برای تقویت خط حمله به خرید یکی از آنها چشم دوخته است. در روزهای 

اخیر به این فهرســـت نام جدیدی اضافه شده اســـت. به نوشته رسانه های بلژیکی، کاوه رضایی تازه ترین گزینه نانت برای 

تابســـتان اســـت و این احتمال وجود دارد که در مهلت نقل وانتقالات این بازیکن راهی فرانسه شود. این مهاجم ایرانی در 

این فصل به صورت قرضی از بروژ راهی شـــارلروا شـــده بود و 12 گل و چهار پاس گل در کارنامه اش به ثبت رسید. به نوشته 

رســـانه های بلژیکی، موجی بیات)برادر مهدی بیات، مالک باشـــگاه شارلروا( که هم در شارلروا دارای سمت است و هم در 

برخی نقل وانتقالات در فوتبال بلژیک و باشگاه نانت اثر گذار بوده، نقش اصلی را در این جابه جایی دارد.«

معاون اجرایی پرسپولیس: می خواهیم بیرانوند در چهارمین جشن قهرمانی حاضر باشدقریب در گفت وگو با »فرهیختگان«: قراردادهای امروز فوتبال نتیجه عدم شفاف سازی است

یاست فدراسیون؟  انصراف از نامزدی ر
منتظر اساسنامه هستم

یم  هوای انصاری را دار
پول بشار   را در 2 نوبت می دهیم

پورشیب: حضور لشگری برای ورزش دانشگاه آزاد اسلامی مثبت است

برای المپیکی شدن منتظر   رفتن کرونا هستم

ستاره ایرانی شارلروا   از لوشامپیونه پیشنهاد گرفت

 رضایی 
در  رادار نانت

آبولا: مهاجم ایرانی در سبد خرید بنفیکاست

طارمی در لیگ قهرمانان؟

معاون جدید استقلال: منطقی نیست که مجیدی الان لیست بدهد، آرامش تیم به هم می ریزد

وتکل ها ادامه داد می توان لیگ را با رعایت پر

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامه نگار

تیـم فوتبـال اسـتقلال سـرانجام معـاون ورزشـی خـود 

را شـناخت و پـس از اینکـه مدت هـا ایـن سـمت به صـورت 

مشـترک بـا سرپرسـتی تیـم در اختیار سـعید رمضانی بود، 

معاونـت ورزشـی بـه یـک مدیـر سـایپایی رسـید؛ هرچنـد او 

اعتقـاد دارد کـه همیشـه اسـتقلالی بـوده و در حـال حاضـر 

نیـز همـه تلاشـش را بـرای موفقیت این تیم بـه کار می بندد. 

احمد مددی که چند روزی می شود حکم معاونت خود را از 

سعادتمند گرفته است، با »فرهیختگان« درخصوص آخرین 

وضعیـت ایـن باشـگاه و سـایر مسـائل مرتبـط بـه گفت وگـو 

پرداخـت کـه متـن آن را در ادامـه می خوانیـد.

به عنوان یک مدیر فوتبالی چقـــدر موافق یا مخالف ادامه 

رقابت های لیگ هستید؟

در این زمینه کارشناسان فوتبال و اهالی فن اظهارنظرهای خود را 

گفته اند و شاهد کارشناسی های مخالف و موافق بوده ایم، اما من 

به یک جمله اکتفا می کنم که اگر متولیان امر، این پروتکل های 

بهداشتی ستاد ملی مبارزه با کرونا را به صورت شایسته و بایسته که 

باید ها در آن بسیار تاکید شده را رعایت کنند، من تصور می کنم 

بتوانیم در یک محیط اســـتاندارد و یک محیط بهداشتی خوب 

همانند آنچه در لیگ های دیگر هم وجود دارد، لیگ برتر خودمان 

را ادامه دهیم منتها مشروط بر اینکه به پروتکل ها به معنای واقعی 

کلمه عمل کنیم و هیچ مماشـــات و هیچ کوتاهی در این زمینه 

نداشته باشیم. 

در ایـــن خصوص برخی اهالی فوتبـــال اعتقاد دارند که این 

پروتکل ها بعضا انجام شدنی نیست. 

متولیانی که پروتکل ها را نوشته اند به قصد انجام نوشته اند، اگر قرار 

باشد چیزی روی کاغذ بیاید و انجام نشود خیلی خطرناک است 

به خصوص اینکه این ویروس به قول وزیر بهداشت شتر  گاو پلنگ 

است و هم گاز می گیرد و هم لگد می زند و شوخی با هیچ کس ندارد 

و نه فقیر و غنی می شناســـد و نه ورزشکار و غیرورزشکار. به نظرم 

باید به بند بند و نکته به نکته پروتکل بهداشتی ستاد ملی مبارزه 

با کرونا نه یک کلمه بیشتر و نه یک کلمه کمتر عمل کرد؛ در غیر 

این صورت اگر کرونا را شل بگیریم، از این ویروس سفت می خوریم. 

فضای استقلال چطور است؟ شما جایگزین افرادی در این 

ســـمت شده اید که در این چند سال از چهره های جنجالی 

باشگاه محسوب می شوند. چقدر تلاش می کنید تا در این 

باشگاه موفق باشید؟

کلا انسانی هستم که حاشیه را دوست ندارم و دوست دارم بیشتر 

کار کنم تا حرف بزنم. به استقلال هم با همین نیت آمده ام البته با 

رخصت از پیشکسوتان و بزرگان استقلال آمده ام تا به این باشگاه 

مردمی و باریشـــه 75 ســـاله کمک کنم و امیدوارم با کمک همه 

عزیزان و مدیران باشگاه و با حمایت های آنها بتوانیم این کار بزرگ 

را انجام دهیم. اتفاقا اقدامات خوبی از زمان مدیریت سعادتمند، 

انجام شده که این اقدامات ادامه هم دارد. 

اما برخی مشـــکلات این تیم با وجود تلاش های سعادتمند 

همچنان پابرجاست. 

درست است. استقلال مشکلات زیادی دارد اما امیدواریم با عنایت 

خداوند و کمک همه خانواده این باشگاه و تدابیری که اندیشیده 

شده، بتوانیم بر این مشکلات فائق بیاییم. 

برخی پیشکسوتان استقلال و پرسپولیس اعتقاد دارند که 

هر ســـمتی در این 2 باشگاه باید به آنها برسد. چقدر با این 

دیدگاه موافقید و اصولا این نگاه درست است؟

به نگاه این عزیزان احترام می گذارم. بالاخره این هم یک نگاه 

قابل احترام اســـت، اما من اعتقاد دارم چیزی که استقلال را 

جلو می برد مدیریت مدبرانه و استراتژیک محور است. استقلال 

در این ســـال ها از سوءمدیریت خیلی ضربه خورده و الان این 

میراث صدمه دیده به مدیریت جدید رسیده است و ما به عنوان 

مدیـــران جدید تلاش می کنیم تا مشـــکلات و چالش ها را به 

حداقل برسانیم تا این تیم باریشه و مردمی که از حیث هوادار 

در آسیا و حتی جهان زبانزد است با آرامش کارش را پیش ببرد 

و نگاه مان در این قضیه نگاه بلند مدت اســـت و نیازمند دعای 

خیر همه هواداران هستیم. 

برخی ها نیز به انتصاب های صورت گرفته در استقلال ایراد 

گرفته و این طور مطرح کردند که این تیم به یک تیم معمولی 

تبدیل شده است. 

باشگاه استقلال یک باشگاه بزرگ با سلایق مختلف است و ما هم 

در یک جامعه آزاد حق اظهارنظر داریم و هرکسی می تواند اظهارنظر 

کرده و نظرش هم محترم است، اما آن چیزی که من می توانم بگویم 

این است که سعادتمند در گذشته مدیر موفقی بوده و در مدت کم 

حضورش در باشگاه استقلال، منشأ خدمت و اثر بوده است؛ بنده 

هم در مدت 20 سالی که در ورزش بودم به ویژه در هر دو باشگاه 

سایپا و پیکان عملکردم مشخص است و فکر نمی کنم کسی که 

20 ســـال در ســـطح اول ورزش بوده و در همه این سال ها ثابت 

کرده می تواند مدیریت را به خوبی به نمایش بگذارد، آدم معمولی 

باشد. اما با همه این احوال هر منتقدی حق دارد اظهارنظر کند. 

در این چند روز دوباره قضیه انتقادهای شـــما در زمانی که 

در ســـایپا بودید به علی دایی، سرمربی وقت این باشگاه در 

رسانه ها برجسته شده است. 

برای ایشان آرزوی موفقیت می کنم و امیدوارم هرجا هستند موفق 

و موید باشند. 

مدیرعامل باشگاه اعلام کرده بود هنوز مجیدی لیستی برای 

فصل آینده به وی نداده است. این امر هنوز هم اتفاق نیفتاده؟

در هر صورت 9 هفته تا پایان رقابت ها باقی مانده و استقلال هم 

یک بازی عقب افتاده دارد؛ تا این لحظه هیچ لیستی ارائه نشده 

ضمن اینکه منطقی هم نیست که الان لیستی اعلام شود چون 

آرامش تیم به هم می ریزد. 

حرف شـــما درســـت است اما شـــاید برخی اقدامات از نظر 

جلوگیری از حواشی در این مقطع از فصل پیشگیرانه باشد. 

درست است، اما برخی حواشی که اشاره می کنید متاسفانه از سوی 

برخی رسانه ها انجام می شود، اما در واقعیت هیچ اتفاقی نیفتاده 

است. می دانم که مجیدی متمرکز روی 10 بازی آینده استقلال 

است و برایش مهم است که تیم در بازی های پیش روی داخلی و 

آسیایی به بهترین شکل ممکن جلو رفته و بهترین نتایج را بگیرد. 

از این حیث واقعا هیچ خبر خاصی نیست. 

پس شما درصدد هســـتید تا اقدام برای تمدید  قراردادها را 

آغاز کنید؟

صددرصد ما این آمادگی را داریم. 

البته به شرط اعلام لیست فرهاد!

قاعدتا همین اســـت. بالاخره سرمربی باید لیست را اعلام کند تا 

وارد مذاکره با بازیکنان شویم. 

با مجیدی ملاقات یا تماس تلفنی در این مدت نداشته اید؟

برای ایشـــان آرزوی موفقیت کردم. دیداری هنوز نداشتیم چون 

اجرای پروتکل های بهداشـــتی فعـــلا کار را برای هرگونه دیدار و 

ملاقات سخت کرده است. با وجود اینکه در سایپا تست کرونا دادم 

در استقلال هم باید تست بدهم تا تازه بتوانم در تمرینات حاضر 

شوم. ما موضوع را خیلی جدی گرفته ایم. کرونا را باید جدی گرفت 

اگر آن را شوخی بگیرید با شما جدی برخورد می کند. 

معاون جدید استقلال: منطقی نیست که مجیدی الان لیست بدهد، آرامش تیم به هم می ریزد

می توان لیگ را با رعایت کامل پروتکل ها ادامه داد
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